
36.VI.1 - X sesja Rady Miejskiej, 29 kwietnia 2015 

Interpelujący radny: Jerzy Mazurek 

Radny zwrócił się do Skarbnik Miasta o informację na piśmie, w jakim stopniu została spożytkowana 

rezerwa ogólna i rezerwa inwestycyjna, oraz na jakie cele zostały wydatkowane te środki, a jeżeli jeszcze 

jakieś pozostały, to jaka kwota jest zarówno na rezerwie ogólnej, jak i na inwestycyjnej.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/548.html









